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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2024/25:1086 Remmene skjutfält och konsekvenser för samhällsplanering

Försvarsmakten har i en samrådsprocess enligt miljöbalken lämnat in förslag 
om att utöka riksintresseområdet vid Remmene skjutfält i Västra Götalands län. 
Det handlar inte bara om själva skjutfältet utan om ett betydligt större så kallat 
påverkansområde, där kommunen ska remittera bygglov, planer och 
förändringar till Försvarsmakten och där tillstånd kan nekas.

Det är fråga om ett område där det i dag bor människor, där barn går i skolan, 
där jordbruk bedrivs och där företag verkar. Samtidigt planerar kommunerna 
för framtida utveckling – för nya bostäder, service, företagsetableringar och en 
levande landsbygd. Det finns en oro för att Försvarsmaktens utökade anspråk 
kan bromsa hela den utvecklingen, trots att förståelsen för det militära 
försvarets behov är stor.

När staten pekar ut områden som riksintresse väger det tyngre än andra 
intressen i planeringen. Men det innebär också ett stort ansvar att väga detta 
mot det kommunala självstyret och lokalsamhällets möjligheter att växa. 
Totalförsvaret måste byggas starkt – men det får inte ske genom att andra delar 
av samhället försvagas.

Min fråga till försvarsminister Pål Jonson är därför:

 

Hur avser ministern att säkerställa att Försvarsmaktens utökade 
riksintresseanspråk vid Remmene skjutfält inte underminerar Herrljunga 
kommuns och Vårgårda kommuns självbestämmande och möjligheter till lokal 
utveckling?

………………………………………

Jessica Rodén (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-23
Besvaras senast
2025-04-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


